
A Hajdú-Bihar Megyei Ön- 
kormányzat Közgyűlésére ke
rült sor pénteken délelőtt a me
gyeháza Árpád-termében. A 
nyolc napirendi pont megtár
gyalásával viszonylag hamar 
végeztek a képviselők, hiszen 
fél egykor már újra üresek vol
tak a nagyterem padsorai. Első
ként Szilaj Pál, a megyei köz
gyűlés elnöke előterjesztést tett 
a Hajdú-Bihar Megyei Önkor
mányzat ez évi költségvetésé
nek elfogadására. A képviselő- 
testület elfogadta a tavalyi szin- 

1 tű költségvetést, de mint ahogy 
azt Fekete László  alelnök a köz
gyűlés után elmondta: a hetven- 
millió forint szűk mozgási teret 
ad csak, és látszik, hogy az élet, 
a törvényhozás többszörös ren
deletmódosításra készteti majd 
a megyét. Rövid szünet után 
Lázár Imre, a Millecentenáriu- 
mi Koordinációs Bizottság el
nöke tartott tájékoztatót a ren
dezvénysorozat előkészítéséről. 
Elmondta, hogy a megye telepü
lései és Debrecen koordinált

rendezvénysorozatra készül. Az 
év végén egy kiadvány is meg
jelenik  a rendezvényről. Ezek 
után Vasas Lászlónémegyei fő
jegyző tartott tájékoztatót a me
gyei önkorm ányzat folyam at
ban lévő peres ügyeiről. Negye
dik napirendi pontként Szilaj 
Pál tartott tájékoztatót a megyei 
önkormányzat 1995. évi nem
zetközi kapcsolatairól, és javas
latot tett az 1996. évi terv elfo
gadására, melyben helyt kapnak 
a millecentenárium  rendezvé
nyei is. Az elnök előterjesztésé
re megalkották a közbeszerzési 
eljárás egyes rendeleteit is, és el
fogadták az ez évi javaslatokat. 
Egy képviselő a Zsuzsi-vonat 
szükségességét ecsetelte felszó
lalásában.

Ha addig nem kell rendkívü- 
li ülést összehívni, akkor me
gyei közgyűlésre legközelebb 
március 29-én kerül sor, ahol 
többek közt az önkormányzatok 
tavalyi és idei gazdálkodásáról 
lesz szó, és az idei év m unka
tervét ismertetik majd.


